
Z Á P I S 

z jednání valné hromady svazku 
 
 
Termín jednání: 11.03.2020, od 1500 hodin 

Místo jednání: zasedací místnost č. 167 městského úřadu Vysoké Mýto 

Přítomni: Ing. František Jiraský, Pavel Eliáš, Božena Mihová, Jiří Hájek, Josef 
Šplíchal DiS., Stanislav Sýkora, Aleš Pecka, Miloslav Kubát, Josef Pánek, 
Pavlína Šrutová, Oldřich Koblížek, Pavel Vařečka, Ing. Josef Lásko, 
Zuzana Tvrzníková, Ing. Nikola Kajsrlíková, Petr Kazda 

 

Hosté: RNDr. Martina Vrbová Ph.D., Veronika Richtrová, Ivana Pokorná, Martin 
Hájek, MBA 

 

Omluveni: Věra Kadrmasová  
 

Prezenční listina je uložena u originálu zápisu. Dále jsou v zápise uváděna jména bez titulu, 
funkcí a oslovení. 
 
Program jednání:  

1) Zahájení  

2) Schválení rozpočtu na rok 2020 

3) Převod majetku 

4) Různé (spisová služba, kalendáře, sportovní den, ples) 

5) Odpadové hospodářství (prezentace) 

6) Finanční gramotnost (prezentace) 

7) Závěr 
Průběh jednání: 

Ad. 1. Zahájení valné hromady svazku 

Předseda svazku přivítal přítomné zástupce členských obcí a zahájil valnou hromadu. 
Předseda svazku navrhl, aby jednání probíhalo dle programu uvedeného na pozvánce. 
Nikdo neměl žádnou připomínku, ani požadavek na změnu a valná hromada program 
schválila.  

Usnesení: valná hromada schvaluje program svého jednání ve znění uvedeném na 
pozvánce 

 Hlasování: 16 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 



Ad. 2. Rozpočet na rok 2020 

 

Předseda předložil návrh rozpočtu na rok 2020 - příjmy rozpočtu tvoří řádné členské příspěvky 
od obcí. Výdajová část je tvořena převážně provozními náklady mikroregionu. Dále je zde 
výdajová položka na pořízení leteckých fotografií od p. Horáka, dle smlouvy se jedná o částku 
215 000,-Kč. Ostatní příjmy a výdaje budou postupně do rozpočtu zapracovávány 
rozpočtovými opatřeními během roku. Valná hromada návrh rozpočtu na rok 2020 schválila. 

 

Usnesení:  

valná hromada schvaluje rozpočet Mikroregionu Vysokomýtsko na rok 2020. 

Hlasování: 16 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

 

Ad. 3. Převod majetku 

 
Dojde k převod majetku z mikroregionu na obce – varovný systém obyvatelstva, udržitelnost 
5 let, budou vypracovány darovací smlouvy a následně dojde k podpisu a účetnímu převodu 
na obce. 

 

Usnesení: 

valná hromada schvaluje převod majetku z mikroregionu na obce, dle předloženého   
návrhu. 

         Hlasování: 16 pro, 0 proti, 0 se zdržel(a) 

Ad. 4.  Různé na rok 2020 

V letošním roce bude opět probíhat Program obnovy venkova Pardubického kraje, dle rozpisu 
je přihlášeno 13 obcí MR.  
Na obce budou rozeslány vydané faktury Mikroregionem Vysokomýtsko ohledně členských 
příspěvků na rok 2020. 
Byla uzavřena smlouva o dílo s panem Horákem ohledně leteckých fotografií, pro každou obec 
by mělo být 10 fotografií, pro město VM 30 foto. (600 bez DPH/foto, 726 s DPH/foto), platba 
bude přes Mikroregion, poté proběhne přefakturace – formou mimořádných členských 
příspěvků. Termín předání fotografií do kalendáře do 30.9.2020, ostatní budou dodány do 
30.11.2020. Poté by se použily do kalendáře. 
Sportovní den bude 12.9.2020 ve Svatém Jiří, info sdělil starosta M. Kubát (propozice a 
organizační věci budou zaslány mailem). 
Letošní ples mikroregionu Vysokomýtsko bude pořádat Dobříkov – termín je stanoven na 
13.11.2020. V září proběhne schůzka ohledně organizačních věcí na ples. 
Obce MR budou požádány o sdělení aktivit na rok 2020, aby mohly být prezentovány na webu 
mikroregionu.  



Z některých obcí byl vznesen požadavek, zda by se nemohlo konat proškolení na spisovou 
službu, od firmy Geovap, i za účasti p. Duška z okresního archívu. Placeno by bylo 
mikroregionem a poté by došlo k přefakturaci na zúčastněné obce. Termín je stanoven na 
16.6.2020, navržená finanční částka je - školení (max. 4 hod.) pro max. 20 osob: 26 000,- Kč 
bez DPH vč. cestovného (31 460,- Kč včetně DPH a cestovného, nabídka bude zaslána obcím, 
s tím, že potvrdí svoji účast/neúčast, aby se vědělo, zda má dojít k realizaci. 
Město Choceň a tři obce (Skořenice, Libecina a Zádolí – Střihanov) by se měli vyjádřit o vstupu 
do mikroregionu, poté budou stanovy a zakladatelská smlouva vytvořeny nové, aby se 
v průběhu roku nemusel dělat dodatek o vstupu dalších obcí. 
Na valné hromadě proběhla prezentace o odpadovém hospodářství a finanční gramotnosti. 
Dále bude do mailu obcím rozeslána nabídka od firmy Bártek (rozhlasy, zpomalovací pásy, 
radary atd.), pokud budou mít obce zájem, zajistí si informace od firmy sami. Zatím není 
v budoucnu zamýšlen žádný společný projekt. 

Ad. 3. Závěr  

Předseda svazku poděkoval přítomným a jednání valné hromady ukončil. 
 
 
Ve Vysokém Mýtě dne 11.03.2020 
 
 
Zapsala: Stanislava Fišerová 
 
 
 
 
 
 

Ing. František Jiraský 
  předseda svazku 

 
 
 
 


